
 Styremøte 09/2023 

 Utvalg:  Styret Tromsø Ishockeyklubb -TIHK 

 Dato:  Tordag 26.10.23 

 Sted:  Ishallen – 2.etg 

 Tilstede:  Forfall: 
 1.  Arild Hausberg (leder) 

 2.  Kjersti Lillevoll (nestleder) 

 Erik Johansen 

 3.  Vidar Tyldum 

 4.  Andre Bøen Eriksen 

 5.  Daniel Lorentzen 
 6.  Marielle Pettersen 
 7.  Jeanette Welfler 

 Daglig leder:  Carite Fønnebø 

 -------------------------------------------------- 

 1.  Godkjenning av innkalling & saksliste: 

 a.  Vedtak  : Godkjent. 

 2.  Godkjenning av  protokoll 

 a.  Vedtak  : Godkjent 

 3.  Rapport fra utvalgene (status, planer): 

 a.  ADM/ØKONOMI-utvalg  (  Carite) 

 i.  Søknadsarbeid tar en del tid, men med potensielt stor betydning 

 økonomisk. 

 ii.  Ajour med sponsorinntekter og treningsavgifter. 

 iii.  Egentlig behov for mer administrativ ressurs. 

 iv.  Prinsipiell drøfting om innbetaling av treningsavgift. Det presiseres at 

 medlemmer som ikke har meldt seg ut innen fristen må betale 

 treningsavgift. 

 v.  Behov for å fordele ansvaret som arrangementsansvarlig for herre- og 

 damekamper på flere i styret.. 



 b.  DRIFTsutvalg:  (Carite) 

 i.  Oppdatering på status: Utbedringer i ishallen,  skal bygge inn 

 sekretariatet. Akademiet har fått sin bekledning. Litt problemer med 

 gjennomføring av arr. 

 c.  SPORT  sutvalg  (Kjersti) 

 i.  Sportsutvalget prøver å få på plass jentetrening. 

 d.  REKRUTT  utvalg  (Jeanette) 

 i.  20-30 deltakere på hockeyskolen hhv mandager og tirsdager. 

 ii.  Dialog med Zuccarellostiftelsen om støtte til hockeyskolen med formål 

 om å få den kostnadsdekket. 

 e.  Dommerutvalg  (Carite) 

 i.  Klubbdommerkurs hver høst 2. uke i september, men lav deltakelse. 

 Kurset er ikke omfattende og nyttig for mange. Tidligere har dette 

 vært obligatorisk for alle spillere over 13 år.. 

 f.  Sponsorutvalg 

 g.  Anlegg (Arild) 

 i.  Status på utredning av Norconsult, oversendes til kommunen i løpet 

 av de neste ukene. Flere muligheter for utbygging og oppgradering av 

 dagens anlegg. 

 4.  Eventuelt 
 -  Styret inviterer damelaget og herrelaget til møte. 

 -  Rutiner for delegering av oppgaver. Vedtak: Vi bruker google drive til å gjøre 

 tilgjengelig oppgavebeskrivelser. 

 -  Bytting av skøyter i foajeen, må søkes til kommunen. Styret må ha en innstilling om 

 hvem sine skøyter som søkes lagt i boksen. Vedtak: Vi søker om å få legge ned 

 skøytene til første A-landslagsspiller fra Tromsø, Hannah Didriksen. 

 -  Sponsorcup er kommet inn som forslag til styret.  Styret er positiv til forespørselen, 

 det er behov for kostnadsestimat. 


